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با وجود گمانه زنی های فراوان
طارمی در پورتو ماندنی شد

باشگاه  ایرانی  مهاجم  طارمی  مهدی  قرارداد 
پورتو پس از بازی بعدی این تیم در هفته آینده 

تمدید خواهد شد.
به گزارش مهر، مهدی طارمی مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران در سال ۲۰۲۰ به تیم پورتو پرتغال 
پیوست و قراردادی چهار ساله با این تیم امضا 
کرد. در شرایطی که هنوز یک فصل و نیم دیگر 
تا پایان قرارداد طارمی با پورتو باقی مانده است، 
باشگاه پرتغالی قصد دارد آن را حداقل برای سه 

سال دیگر تمدید کند.
روزنامه »ابولا« پرتغال در شماره امروز خود 
خبر داد قرارداد طارمی با پورتو بعد از بازی بعدی 
این  می شود.  تمدید  پیا  کاسا  مقابل  تیم  این 
مسابقه شنبه هفته آینده در چارچوب مسابقات 
انتظار  می توان  و  می شود  برگزار  پرتغال  لیگ 
داشت طی روزهای بعد از آن، پورتو طارمی را 

پای میز تمدید قراردادش بنشاند.
پورتو از چند ماه قبل و حتی پیش از شروع 
جام جهانی ۲۰۲۲ به دنبال این بود تا طارمی را 
برای تمدید قراردادش راضی کند اما مهاجم ایران 

همه چیز را به بعد از جام جهانی موکول کرد.
چرا  نبود  هم  دلیل  بی  چندان  پورتو  نگرانی 
که طارمی در همان بازی نخست ایران مقابل 
انگلیس دو گل به ثمر رساند و باعث شد تا توجه 
رسانه ها و چند باشگاه بزرگ اروپایی از جمله 

آرسنال و منچستریونایتد را به خود جلب کند.
حتی چند روز پیش هم »اکرم کنور« خبرنگار 
اروپا  فوتبال  انتقالات  و  نقل  حوزه  در  فعال 
مدعی شد تیم هایی از سه کشور ایتالیا، انگلیس 
اما  هستند  طارمی  جذب  خواهان  فرانسه  و 
هیچکدام از این پیشنهادات به صورت رسمی 
تایید نشد. در نهایت به نظر می رسد طارمی که 
بهترین روزهای دوران حرفه ای خود را در پورتو 
سپری می کند، به تمدید قراردادش با این مدافع 
عنوان قهرمانی لیگ پرتغال راضی شده و حداقل 
نیمی از تصمیم برای ترانسفر شدن احتمالی اش 
به باشگاه های دیگر اروپایی را در اختیار مدیران 

پورتو قرار داده است.

کاوه رضایی در استقلال؟

مهاجم  تراکتور،  جدید  مدیرعامل  اعلام  با 
این باشگاه می تواند به صورت توافقی از جمع 

پرشورها جدا شود.
به گزارش ایسنا، کاوه رضایی در ابتدای لیگ 
لیست  به  نتوانست  که  زمانی  دوم،  و  بیست 
استقلال اضافه شود به تراکتور پیوست. حضور 
ناگهانی رضایی در تراکتور از همان ابتدا باعث 
شد که شایعاتی درباره قرارداد او به وجود بیاید 
که آن شایعه، امکان جدایی این بازیکن در نیم 
براساس مفاد  استقلال  به  پیوستنش  و  فصل 

قراردادش با تراکتور بود.
این شایعه وقتی قوت گرفت که ساپینتو در 
و  فوتبال  برتر  لیگ  ابتدایی  هفته های  همان 
زمانی که در مراسم رونمایی از کاپ جام جهانی 
حضور پیدا کرده بود، عنوان کرد که کاوه رضایی 
بازی  استقلال  برای  از فصل  در بخش مهمی 
خواهد کرد. حالا با نزدیک شدن به نیم فصل 
رقابت های لیگ برتر و شروع نقل و انتقالات، 
تا  منتظر هستند  تراکتور  و  استقلال  هواداران 
ببینند تکلیف کاوه رضایی چه می شود. هوشنگ 
رئیس  و  تراکتور  جدید  مدیرعامل  نصیرزاده، 
کمیته تدوین مقررات فدراسیون فوتبال درباره 
از  مختلفی  تفاسیر  که  می گوید  موضوع  این 
قرارداد کاوه رضایی می توان کرد اما قرارداد این 
در صورت  طرفین  که  است  شکلی  به  بازیکن 

توافق می توانند قرارداد را فسخ کنند.
کاوه  جدایی  امکان  احتمالا  اوصاف  این  با 
که  دید  باید  اما  دارد  وجود  تراکتور  از  رضایی 
چه  بلژیک  بروژ  کلوب  سابق  مهاجم  تکلیف 
می شود و او در نیم فصل دوم برای تراکتور به 

میدان می رود یا استقلال.

نتایج ضعیف ساپینتو در دیدارهای خانگی
استقلال مهمان در آزادی!

استقلال این فصل در ورزشگاه آزادی عملکرد 
خوبی نداشته است.

به گزارش خبرآنلاین؛ جایگاه دومی استقلال 
تا پایان هفته چهاردهم لیگ برتر نشان می دهد 
که آبی ها تیمی در حال رشد هستند و می توان 
به آینده  آنها در لیگ برتر دل بست و آنها را یکی 
از مدعیان جدی قهرمانی دانست اما آنچه سبب 
شده آبی ها به جای پرسپولیس در صدر جدول 
قرار نداشته باشند، فرصت سوزی های مکرر در 

بازی های خانگی است.
استقلال هفته اول لیگ برتر را با شکست دو 
برصفر مقابل سپاهان آغاز کرد. باختی که باعث 
شد بعد از ماه های طولانی آبی ها طعم شکست را 
بچشند. گرچه بعد از آن باخت، آبی ها شکستی 
را تجربه نکردند و ساپینتو موفق شد روند نباختن 
را در تیمش حفظ کند اما تساوی های خانگی 
بیشترین لطمه را به نتایج استقلال وارد ساخته 

است.
مس  جاری  لیگ  سوم  هفته  در  استقلال 
کرمان را در تهران برد اما هفته پنجم با  وجود 
به  پیکان  مقابل  میزبانی  امتیاز  از  برخورداری 

تساوی بدون گل رسید.
در هفته ششم استقلال بار دیگر در تهران 
با  را  نساجی  توانست  بار  این  و  شد  میزبان 
نتیجه 3بریک شکست دهد. بردی که تا پایان 
تا آماری  نیم فصل دیگر در تهران تکرار نشد 
عجیب از استقلال در نیم فصل فعالیت خود در 
لیگ بیست و دوم به ثبت برسد و ساپینتو و 
شاگردانش تا پایان نیم فصل دیگر نتوانند بردی 

را در خانه تجربه کنند.
استقلال در هفته هشتم مقابل فولاد تن به 
تساوی یک-یک داد، در هفته دهم نیز بدون 
گل مقابل آلومینیوم اراک متوقف شد و در هفته 
دوازدهم هم نتوانست در دربی نتیجه ای بهتر از 
تساوی ۲-۲ به دست آورد. آخرین بازی خانگی 
استقلال هم مقابل مس رفسنجان انجام شد؛ 
بازی  این  سرانجام  که  بی روح  و  سرد  دیداری 
نیز یک تساوی بدون گل دیگر برای ساپینتو و 
شاگردانش بود تا استقلال با عجیب ترین آمار 
ممکن در نیم فصل و ثبت 5 تساوی در بازی های 

خانگی به فعالیت خود خاتمه دهد.
این آمار در پانزده  هفته ای که در لیگ بیست 
این  به  است  قطعی  برگزار خواهد شد  دوم  و 
دلیل که آبی ها هفته پایانی نیم فصل میهمان 
تراکتور هستند که البته با توجه به آمار مطلوبی 
این  دارند، شاید  بیرون خانه  بازی های  در  که 
بار نیز به بردی دیگر خارج از پایتخت دست 
یابند اما پرواضح است که اگر استقلال به روند 
ادامه  خانگی  بازی های  در  خود  امتیازسوزی 
دهد و این عادت را به نیم فصل دوم بکشاند، 
هیچ شانسی برای رسیدن به قهرمانی لیگ برتر 

نخواهد داشت.
بزرگ در  نیز سهمی  داوری  اشتباهات  البته 
و  دارد  جدول  در  استقلال  مکانی  موقعیت 
اگر برخی صحنه های منجر به پنالتی به سود 
استقلال اعلام می شد، بی تردید جایگاه دیگری 
برای استقلال در جدول رده بندی لیگ برتر به 
ثبت می رسید اما واقعیت این است که اگر تیمی 
دل به این بهانه ها ببندد و موقعیت خود را ناشی 
از اشتباهات داوری بداند، در نهایت محکوم به 
شکست است و هیچ شانسی برای موفقیت در 

لیگ نخواهد داشت.
دیگر  بار  رفسنجان  مس  با  بازی  از  بعد 
هجمه های گسترده ای از سوی بازیکنان و مربیان 
تساوی  تا  شد  روانه  داور  سمت  به  استقلال 
خانگی به نوعی گردن داور این بازی انداخته شود 
اما واقعیت چیز دیگری بود و استقلال ساپینتو از 
نظر فنی هرگز نتوانست مطابق با انتظارات پیش 
برود و نمایشی در خور نام استقلال در ورزشگاه 

خانگی به اجرا بگذارد.
آن روز استقلال طوری توپ را زیر پا می دواند 
که انگار در خانه میهمان بود! نه نشانی از یک 
تیم سرحال و قبراق در میدان رقابت دیده می شد 
و نه اینکه تعویض های سرمربی، استقلال را به 
سمت پیروزی در این میدان سوق داد. برخلاف 
دربی حتی تغییراتی که مرد پرتغالی در تیمش 
ایجاد کرد، در بازی با مس هیچ نتیجه مثبتی 
در پی نداشت که این وضعیت باید بدرستی از 
سوی سرمربی استقلال مورد کنکاش و واکاوی 
قرار بگیرد که چرا و به چه دلیل تیم او با وجود 
اعمال تغییرات در ترکیب نتوانست گره بازی را 
باز کند و حتی در دقایق پایانی تا آستانه شکست 
خانگی نیز پیش رفت. استقلال در ادامه لیگ 
بخصوص بازی های خانگی به روحی تازه نیازمند 
است تا اقبال خود را برای رسیدن به قهرمانی 
هرگز  فرمان  این  بخشد.  فزونی  جاری  فصل 
استقلال را به نقطه روشنی در لیگ برتر نخواهد 
رساند و باید توجه داشت که چنین تیمی قطعاً 
در جام حذفی هم با مشکل مواجه خواهد شد.

به گزارش خبرآنلاین، حتی اگر طبق گفته و ادعای 
بعضی ها برای ملی پوشان پوشان حواله خودرویی در 
کار نبوده باشد، باز هم نمی توان از پاداش ۱5 هزار 
دلاری تنها برای شکست ولز در جام جهانی گذشت، 
آن هم در شرایطی که بقیه ورزشکاران در رشته های 
از افتخارات بزرگ خود چنین  دیگر برای هیچ کدام 

پاداش هایی را از طرف مسئولان دریافت نمی کنند.
این مسئله مربوط به دیروز و امروز هم نیست. 
سالیان دراز است که ورزشکاران غیرفوتبالی نسبت 
به تفاوت فاحش پاداش بین رشته های غیرفوتبالی 
و تیم ملی فوتبال اعتراض می کنند و صدایشان به 
گوش وزارت ورزش نمی رسد. تفاوتی نمی کند وزیر 
چه کسی باشد، آن چیزی که مشخص است این 
است که هیچ کس نمی خواهد یک بار برای همیشه 
به مسئله عدالت و رساندن حق به حق دار رسیدگی 

کند.
ورزش  از  کل  طور  به  سالاری  شایسته  مبحث 
پرافتخارترین  با  بتوان  شاید  است.  بسته  بر  رخت 
تیم والیبال نشسته جهان آغاز کرد. تیم ملی والیبال 
نشسته ایران که غول والیبال معلولین جهان است و 
عملا هیچ تیمی در جهان توان مقابله با آن را ندارد. 
کسب قهرمانی پارا المپیک و جهان آن هم با تعداد 
دفعاتی که از انگشتان دست بیشتر می شود، کاری 
است که والیبال مردان ایران آن را بارها و بارها انجام 
داده اند اما درست بعد از این اتفاقات بود که مرتضی 
مهرزاد کاپیتان تیم ملی والیبال نشسته ایران به رغم 
پاداش ها و تفاوت فاحش آن با فوتبالی ها اعتراض 

کرد.
او در واکنش به این تبعیض ها به کنایه گفت: »الان 
چند هفته است که از مسابقات جهانی برگشته ام اما 
حتی یک نفر از وزارت ورزش پیگیر ما نبود. گفتن این 
حرف ها هم زشت است. همیشه وقتی یک ورزشکار 
از ایران خارج می شود و به کشور دیگر می رود، به 
آنها می گویند خیانت کرده اند اما چرا مسئولان یک 
بار از خودشان نمی پرسند چرا این ورزشکار تصمیم 
گرفته برود و در کشور دیگری فعالیت ورزشی اش را 
انجام دهد؟ مسئولانی که باعث ایجاد چنین شرایطی 
شدند باید پاسخگو باشند. در مسابقات جهان موفق 
شدیم تیم آمریکا را با نتیجه سه بر صفر شکست 
دهیم؛ همین آمریکایی که نتایج آن مهم است، مگر 
ما می گوییم به ما پول بدهند، اما چرا حتی با یک 
شاخه گل به استقبال ما در فرودگاه نیامدند؟ حتی 
وزیر ورزش به جای خودش به معاونانش هم نگفت 
که به استقبال ما بیایند. البته در این چند سال به 
هر  در  کرده ایم.  عادت  بی توجهی ها  و  بی مهری ها 
تورنمنت و مسابقه ای که شرکت می کنیم به طور حتم 
یک مدال برای تیم والیبال نشسته کنار گذاشته اند 
ولی مگر ما آدم نیستیم که حتی با یک شاخه گل هم 
به استقبال ما نیامدند؟ مسئولان ورزش همه پول ها را 
به فوتبالیست ها می دهند، هیچ اشکالی ندارد بدهند، 
اما این تبعیض تا کی ادامه دارد؟ ورزشکاران والیبال 
نشسته و جانبازان و معلولین بچه های سرراهی وزارت 
ورزش و جوانان هستند. این مسائل برای ورزش ایران 

زشت است.«
مهرزاد در ادامه گفت: »باز هم تاکید می کنم ما 
به فوتبال حسادت نمی کنیم، من طرفدار پرسپولیس 
به  دلار  و  یورو  هزار  هزاران  دارم  دوست  و  هستم 
فوتبالیست ها پول بدهند اما در کنارش به ما که در 
مسابقات جهانی و پارا المپیک همیشه پرچم ایران 
را به اهتزاز درمی آوریم هم توجه کنند. این خواسته 
زیادی نیست. مسئولان با یک شاخه گل به استقبال 
تیم قهرمان جهان می آمدند و حتی پول آن شاخه 
گل را هم با ما حساب می کردند ولی به تیم ما احترام 
می گذاشتند. گفتن این حرف ها زشت است. اگر ما 
اما متأسفانه  فوتبالی بودیم شرایط بهتری داشتیم 
جرم مان این است که ورزشکار جانبازان و معلولین 

هستیم.«
مرتضی مهرزاد هیچ چیزی درمورد رقم پاداش برای 
والیبال نشسته نگفت تا چندی بعد هادی رضایی 
سرمربی تیم ملی والیبال نشسته گفت: »از سوی 
فدراسیون جانبازان و معلولین 55۰۰ یورو در اختیار 
کادر فنی قرار گرفت که پس از کسب عنوان قهرمانی 
در جهان، این مبلغ بین بازیکنان، اعضای کادرفنی، 

پزشک و سرپرست تیم تقسیم شد.«
در شرایطی که اعضای تیم ملی والیبال نشسته 
را ۲۰ نفر فرض کنیم، بعد از قهرمانی جهان به هر 
یک از این نفرات رقمی حدود ۲۷5 یورو تعلق گرفته 
است. این پاداش تیمی است که با هفت طلا و دو 

نقره پارا المپیک پرافتخارترین تیم جهان است.
بعد از والیبال نشسته می توان به کشتی پرداخت. 
آمریکایی ها  سد  از  بارها  و  بارها  که  کشتی گیرانی 
گذشته اند و همیشه با کسب مدال های خوش رنگ 

افتخار پرچم ایران بوده اند.
نروژ  ایران در مسابقات جهانی  تیم ملی کشتی 
مقام سوم را به دست آورد. علاوه بر این، ۶ نفر از 
کشتی گیران ایران فینالیست شدند. تیم ملی موفق به 

کسب سه مدال طلا، سه نقره و یک برنز شد. حسن 
یزدانی، کامران قاسم پور و امیرحسین زارع طلایی های 
تیم ملی کشورمان بودند که بعد از مدال شان ۱۴۰۰ 
یورو )حدود 55 میلیون تومان( از فدراسیون کشتی 
امیرمحمد  سرلک،  علیرضا  پاداش  گرفتند.  پاداش 
یزدانی و محمد نخودی نیز که به مدال نقره جهان 
رسیدند نیز ۱۱۰۰ یورو بود و مجتبی گلیج مرد برنزی 
کشتی ایران نیز ۹۰۰ یورو پاداش گرفت. تیم ملی 
به  رنگرز  با هدایت حسن  ایران هم  فرنگی  کشتی 
سکوی  بر   ۲۰۲۲ جهانی  رقابت های  قهرمان  عنوان 
نخست جام جهانی ایستاد. اتحادیه جهانی کشتی 
تقریبا معادل ۲  فرانک سوئیس که  مبلغ ۷۰ هزار 
میلیارد و 5۰۰ میلیون تومان است را به عنوان جایزه 
تیم نخست به ایران اهدا خواهد کرد. با اعلام علیرضا 
دبیر رئیس فدراسیون کشتی، این پاداش بین اعضای 

تیم ملی کشتی فرنگی تقسیم شد.
سخنگوی  امامی  محمدابراهیم  پیش  چندی 
تیم  پاداش های  با  رابطه  در  کشتی  فدراسیون 
آنها  پرداخت  درمورد  بدقولی ها  و  کشتی  ملی 
کشتی گیران  پاداش  و  جوایز  »متأسفانه  گفت: 
هنوز پرداخت نشده ولی شاهد این هستیم که به 
فوتبالیست ها پاداش باخت و حذف شدن از جام 

جهانی می دهند.«
کامران قاسم پور در واکنش به مسئله تبعیض در 
پاداش ورزشکاران گفت: »واقعا خنده دار  پرداخت 
است که من دو سال است قهرمان جهان می شوم 
و برمی گردم، اما همان پاداشی که خود وزارت ورزش 
هم تصویب کرده را نمی دهند. اگر هم بدهند، به 
نظرتان ۱5۰ میلیون تومان دردی از ما دوا می کند؟ به 
فوتبال پاداش های میلیاردی می دهند، اما به کشتی 
که می رسند، می گویند بودجه نداریم. چطور بودجه 
در زمان قهرمانی های کشتی محدود می شود؟ در 
دادند،  پاداش  فوتبالیست ها  به  جهانی  جام  حین 
اما دو سال از قهرمانی ما می گذرد و هنوز از پاداش 

خبری نیست.«
او در ادامه گفت: »کمی هم مسئولان باید انصاف 
داشته باشند. اگر پاداش و بودجه هست، باید برای 
همه باشد. اینکه فقط یک رشته دیده شود و بقیه 
نادیده گرفته شوند، فقط دلسردی به بار می آورد. 
کشتی در ۷۰ سال اخیر پرچمدار ورزش ایران بوده 
و همواره در مسابقات جهانی و المپیک بهترین نتایج 
و مدال ها را کسب کرده است. جالب است که همه 
مسئولان به قطر سفر کردند تا کنار تیم ملی باشند، 
اما ما چند روز دیگر به جام جهانی می رویم و هیچ 
کس به خودش زحمت نداده که تا خانه کشتی بیاید. 
حداقل بیایند و از ما بپرسند که مشکلی ندارید. این 
نیست.  انصاف  این  و  کنند  می  دریغ  ما  از  هم  را 
تبعیضی که دولت بین ورزشکاران و قهرمانان قائل 
می شود، خیلی ها را ناراحت کرده و حرف هایی که من 
می زنم، فقط صحبت من نیست و خیلی از قهرمانان 
از دیروز با من تماس گرفتند و ابراز ناراحتی کردند. 
ما هم عرق می ریزیم و زحمت می کشیم، اما مثل 

فرزنده ناخوانده با ما برخورد می کنند.«
در ادامه و با واکنش برادران گرایی، مشخص شد 
کشتی گیران ایرانی دو سال است که پاداش های اندک 
خود را دریافت نکرده اند؛ برادران گرایی نوشتند: »از 
دو سال پیش تا حالا جوایز کشتی گیران را نداده اید. 

به کشتی  تان مربوط  افتخارات ورزش  بیشتر  مگر 
نیست؟ پس چرا گلریزان تان برای فوتبال است؟!«

صدق  هم  والیبال  ملی  تیم  درمورد  مسئله  این 
می کند. قبل از ماجراها و حواشی حواله های تیم ملی 
فوتبال، سید محمد موسوی در واکنش به مبحث 
دریافتی های تیم ملی والیبال واکنش نشان داده و 
اشاره کرده بود که سال های زیادی است که هیچ پول 
و پاداشی از طریق فدراسیون برای ملی پوشان والیبال 
واریز نشده است. این در شرایطی است که والیبال 
مردان ایران بارها و بارها در مسابقات مختلف عملکرد 
قدرت های  از  حاضر  حال  در  و  داشتند  درخشانی 
مطرح والیبال دنیا هستند. والیبال ایران که بارها و 
بارها از پس آمریکا، لهستان، برزیل و دیگر تیم های 
قدرتمند بر آمده سال هاست با مشکلاتی در حوزه 

دریافت پاداش و امکانات مواجه است.
زمان اعزام تیم ملی والیبال به مسابقات قهرمانی 
جهان، محمد موسوی اردوهای تیم ملی را ترک کرد. 
این موضوع خانواده والیبال را شوکه کرد. موسوی 
تیم ملی  از  ناگهانی اش  به خداحافظی  در واکنش 
گفت:  ملی  تیم  پاداش  کننده  ناراحت  شرایط  و 
تحت  که  باشم  بچه هایی  سایر  شاید صدای  »من 
فشار هستند. تیم ملی حدود 5۷ روز پرفشار را در 
به  فدراسیون  ولی  گذراند،  کشور  خارج  مسابقات 
بازیکنان فقط ۱۸ میلیون تومان پاداش داد که از چند 

ماه حقوق یک کارگر هم کمتر است«.
چندی بعد میلاد عبادی پور کاپیتان تیم ملی هم 
در حمایت از اعتراضات سید محمد موسوی گفت: 
»اگر این ۱۸ میلیون را نمی دادند بهتر بود. ۱۸ میلیون 
شوخی  بازیکنان،  برای  والیبال  فدراسیون  پاداش 

نامناسبی بود.«
به  فوتبالی  غیر  ورزشکاران  اینکه  از  بعد  و  حالا 
هر شکل و شیوه ای ناراحتی خود از تبعیض وزارت 
ورزش بین تیم ملی فوتبال و رشته های غیر فوتبالی 
نشان دادند، محمدرضا حضرت پور لیبروی تیم ملی 
گفت: » اگر ۱۰ درصد امکانات و پاداش فوتبالیست ها 
به والیبال تزریق شود، خیلی تاثیرگذار است و شک 
نکنید والیبال خیلی بیشتر از قبل پیشرفت می کند. 
وقتی تیم ما آمریکا را می برد حتما پتانسیل خوبی 
دارد و لایق بهترین هاست، نه تنها والیبال که بقیه 
رشته ها هم همین طور است اما من ندیده ام بابت 
پاداش  و  کنند  تجلیل  والیبال  از  آمریکا  شکست 
خوبی هم بدهند. ما آمریکا را بردیم نهایت ۲۰۰ دلار 
فدراسیون پاداش داد، اما فوتبالیست ها فکر نمی کنم 
زیر ۲۰-۱۰ هزار دلار گرفته باشند. کاش مسئولان 
سختی  هم  فوتبالیست ها  کمی  می دادند  اجازه 
بکشند. چرا همیشه جیب آنها پر است و ما این همه 
سختی می کشیم؟ ما نمی گوییم به تیم ملی فوتبال 
پاداش ندهند، به آنها هم برسند، اما جوری که ارزش 

داشته باشد.«
اوضاع پاداش های نامناسب به اینجا ختم نمی شود. 
رئیس فدراسیون قایقرانی هم در واکنش به شرایط 
و بودجه های نامناسب در این فدراسیون گفت: »ما 
برای حل مشکل تجهیزات به بودجه کلان و کمک 
ورزشی  مسئولان  البته  داریم.  نیاز  دیگر  مسئولان 
کمک می کنند و منظور من کمک از سوی مسئولان 
غیر ورزشی خارج از وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک 
و پارا المپیک است. افرادی که نزدیک انتخاباتشان 

دوست دارند با ورزشکاران ما عکس بگیرند، در این 
زمینه هم کمک کنند. ارگان های زیادی هستند که 
می توانند کمک کنند تا راحت تر از این پیش برویم.«

ناراحتی  به  اشاره  با  قایقرانی  فدراسیون  رئیس 
ورزشکاران تاکید کرد: »ورزشکار من در همین هوای 
سرد زخم دستش باز شد و خونریزی کرد. وقتی به 
من نشان داد، گفتم اشکال ندارد، می خواهم برایتان 
شب یلدا بگیرم که گفت بقیه حواله خودرو می گیرند 
اما عیبی ندارد؛ پدر خانواده ما شب یلدا می گیرد 
و در همین حد وسع دارد. این یعنی چه؟ من به 
فدراسیون  دیگر صحبت می کنم.  از 5۲  نمایندگی 
اگر به فوتبالیست ها بگویند بعد از دو باخت و یک 
پیروزی در جام جهانی، یک پنت هاوس در الهیه و 
خودرو مازراتی و حقوق مادام العمر می دهیم، ما باز 
هم ناراحت نمی شویم اما از این ناراحتم که چرا به 
ورزشکار من که با سختی مدال می گیرد، این چیزها 

را نمی دهند.«
همان طور که در ابتدا گفته شد این موضوع مربوط 
نخستین  کاظمی  هدیه  نیست.  امروز  و  دیروز  به 
از  بعد  قایقرانی سال ۹۷  بانوی مدال آور در رشته 
درخشش در مسابقات آسیایی جاکارتا گفته بود: »به  
هر حال ورزشکارانی همچون بنده که نه حقوقی از 
فدراسیون دریافت می کنیم و نه بیمه هستیم و از 
طرفی حمایت استانی هم ضعیف است که تجلیل 
به   آسیایی  بازی های  در  مدال  از کسب  بنده پس 
مراتب پایین تر از استان های دیگر بود، تنها امیدمان 
به همین مسابقات بین المللی و پاداش های آن است. 
پاداش ها  بر  آنکه  جای  به   می رویم  جلوتر  بار  هر 
افزوده شود، از آن کاسته می شود. در رشته ای مثل 
قایقرانی یک بار می گویند چون گروهی است جوایز 
بین دو تا چهار نفر تقسیم می شود، بار دیگر چهار 
مدال کسب کردم تنها یک جایزه کامل داده شود و 

مابقی از آن ها کاسته شد.«
نمی دانم چه  اینکه  از  انتقاد  با  ادامه  کاظمی در 
زمان چنین مسائلی به اتمام می رسد، اظهار کرده 
مناسبی  قرارداد  نه  فوتبالی  غیر  »ورزشکاران  بود: 
دریافت  جایی  از  حقوقی  نه  و  دارند  باشگاه ها  با 
برای  پاداش ها  همین  محل  از  باید  پس  می کنند، 
زندگی شان برنامه ریزی کنند. با بالا رفتن هزینه ها، 
به واقع نمی توان اینچنین از پس تأمین خرید وسایل 
و تجهیزات و سایر هزینه های جانبی درآمد پس نیاز 
است مسئولان بیش ازپیش به فکر ما ورزشکارانی 
باشیم که با اهتزاز پرچم مقدس کشورمان در میادین 
مقابل هجمه دشمنان  در  بیش ازپیش  بین المللی 
ایستادگی می کنم.شرایط سختی برای ورزشکاران غیر 

فوتبالی این روزها حکم فرماست«
برای  پاداش ها  رقم  بودن  خنده دار  و  بدقولی ها 
رشته های غیر ورزشی موضوعی است که است که 
همواره ورزشکاران به آن اعتراض داشته اند و خواستار 
رعایت عدالت در این حوزه بوده اند. این موضوع که 
بعضی از فدراسیون ها شرایط سخت مالی دارند و 
بعضی از فدراسیون ها در دادن پول به ورزشکاران کم 
کاری می کنند در نهایت همه آسیب ها را به ورزش 
می رساند و شرایط آرامش روانی ورزشکار را زیر سوال 
می برد. باید دید چه زمانی وزارت ورزش قصد ورود و 
رسیدگی جدی به این موضوع را دارد؛ البته اگر همتی 

در این زمینه وجود داشته باشد!

تبعیض مدیران ورزشی در پرداخت پاداش ورزشکاران

مدالازغیرفوتبالیهاگلریزانبرایفوتبالیها!
پس از حواشی مربوط به پاداش های نجومی و حواله خودرو برای فوتبالیست ها علی رغم کسب نتیجه نامطلوب در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر و شکست های 

سنگین، ورزشکاران زیادی از رشته های مختلف واکنش های قابل تاملی از خودشان نشان دادند.

سالیان دراز است 
که ورزشکاران 

غیر فوتبالی 
نسبت به تفاوت 

فاحش پاداش 
بین رشته های 

غیرفوتبالی و 
تیم ملی فوتبال 

اعتراض می کنند 
و صدایشان به 

گوش وزارت 
ورزش نمی رسد

پیوستن کریستیانو رونالدو، ستاره پرتغالی، به باشگاه النصر ابعاد بسیاری 
خواهد داشت.

به گزارش ورزش سه، کریستیانو رونالدو قرار بود در ساعات پایانی دوشنبه 
شب وارد ریاض شود تا رسما کارش را در النصر شروع کند.

او با جت شخصی به این عربستان سفر کرد و همه طوری با احترام در انتظار 
حضور او بودند که انگار قرار است رییس یک دولت وارد این کشور شود.

او به عنوان یک ستاره جهانی که تغییرات بسیاری را در فوتبال اعمال کرد 
وارد خواهد شد و همین جایگاه تضمینی بر دریافت ۲۰۰ میلیون یورو است 
که او به عنوان دستمزد دریافت خواهد کرد، قراردادی که هرگز توسط هیچ 

فوتبالیست دیگری امضا نشده بود.
این رابطه بین عربستان و این مهاجم تا سال ۲۰3۰ ادامه خواهد داشت، هرچند 
او به عنوان فوتبالیست تنها تا 3۰ ژوئن ۲۰۲5 در اختیار این باشگاه خواهد بود.

به 3۰  نزدیک  النصر  به  رونالدو  انتقال  که کمیسون  بدانیم  است  جالب 
میلیون یورو ارزش داشت و ژرژ مندس، مدیر برنامه همیشگی او، نقشی 

در این میان نداشت و ریکاردو رگوفه وظیفه انجامش را برعهده گرفته بود.
او قرار است روز سه شنبه به عنوان بازیکن جدید النصر معارفه شود و در 
این مراسم با رودی گارسیا، مربی جدیدش، در کنار بازیکنانی که قرار است 

در این ماجراجویی هم تیمی های جدید او باشند دیدار خواهد کرد.
هدف اول و بزرگ او در تیم جدیدش این است که بار دیگر سلطه آنها بر 
فوتبال داخلی را شکل دهد، بار دیگر این تیم را قهرمان کند و کمی بعدتر به 

نمادی برای این کشور تبدیل شود.
به محض این که رونالدو پایش را در عربستان بگذارد متوجه خواهد شد 
که ورودش به کشوری که تصمیم گرفته قمار سنگینی روی ورزش به منظور 
دستیابی به شهرت بین المللی داشته باشد چه معنایی دارد. کریستیانو قرار 
است بیشترین دستمزد را در بین تمامی ورزشکاران دنیا دریافت کند اما این 
صرفا به خاطر درخششی که در زمین دارد نیست، بلکه به خاطر چیزی است 

که قرار آن را به نمایش بگذارد.
این ستاره پرتغالی به عنوان فوتبالیست تا 3۰ ژوئن ۲۰۲5 با باشگاه النصر 
قرارداد دارد. میزان دستمزد او در این قرارداد تا ۲۲5 میلیون یورو خواهد 
شد اما در کنار آن کارهایی قرار است انجام شود که موجب ایجاد تاخیر در 

رسیدن به توافق پس از پایان جام جهانی شد.
رونالدو با ۲۱۴ میلیون یورو با اختلافی قابل توجه بدل به پر درآمدترین 

فوتبالیست جهان شد
از تمرکز جمعی به کارش  بازیکن سابق رئال مادرید قرار است دور  این 
ادامه دهد اما چنین چیزی به این معنا نیست که بلندپروازی او در فرودگاه 

باراخاس به پایان رسید و از او جدا شد. اصلا این طور نیست.
او قرار است چالش متفاوتی را تجربه کند اما متوجه شده که سفرش به 
با ابعاد بسیار گسترده تری هم روبرو  عربستان، علاوه بر اهمیت ورزشی 
است. رونالدو قرار است این کشور را از هر نظر به تمامی جهان معرفی کند. 

این یک چالش است و این بازیکن پرتغالی ابراز آمادگی کرده است.

هیچ باشگاهی که قصد رعایت قوانین رقابتی را داشته باشد، توانایی مالی 
پرداخت ۲۰۰ میلیون یورو را نخواهد داشت و به همین دلیل است که رونالدو 
قرارداد تبلیغاتی مهمی را به امضا رسانده است، در رویدادهای معرفی و ارائه 
چهره بهتر از عربستان حاضر است و قرار است چهره اول این کشور برای 
نامزدی آنها در دریافت میزبانی جام جهانی ۲۰3۰ یا ۲۰3۴ باشد. او قرار 

است در این اتفاقات دخیل باشد.
همه این موارد حاکی از این است که این مبلغ چندان هم زیاد نیست و 
باشگاه النصر با هیچ مشکل قانونی در پرداخت این مبلغ در مقایسه با سایر 
باشگاه ها روبرو نخواهد شد. اگر به این شکل به همه چیز نگاه کنیم، به این 

ترتیب مبلغ این قرارداد چندان هم زیاد نیست.
زندگی  شامل  که  دارد  هم  دیگری  بندهای  قرارداد  این  این،  بر  علاوه 
برای  پرواز اختصاصی  از  کریستیانو رونالدو در یک خانه لوکس، استفاده 
و  او  نیاز  مورد  است  ممکن  که  است  مواردی  و  پرتغال  و  اسپانیا  به  سفر 

خانواده اش باشد.
دنبال  به  دیگر  بسیاری  و  عربستان  لیگ  فعلی  مدیران  النصر،  مدیران 
ساختن تیمی در قد و قواره رونالدو هستند. آنها رویای تبدیل شدن به رئال 
مادرید عربی را دارند و حالا شرایط سرخیو راموس و لوکا مودریچ را زیر نظر 

گرفته اند.
با توجه به باز شدن پنجره نقل و انتقالات زمستانی ممکن است تغییراتی 
در این تیم ایجاد شود و بازیکنانی برای بالا بردن سطح این گروه به آن اضافه 

شوند.
پیوستن رونالدو به این باشگاه تاثیری باورنکردنی و انکارناپذیر روی دیگر 
تیم ها خواهد داشت، حداقل روی تیم هایی که در کورس قهرمانی هستند 
و آنها هم به دنبال تقویت تیم شان خواهند بود، خصوصا با بازیکنانی که 
شناخته شده هستند و وزن بین المللی دارند. نباید فراموش کنیم که یک تیم 

عربستانی دیگر هم تابستان گذشته به رونالدو پیشنهاد داده بود.

جزئیات بزرگترین قرارداد تاریخ فوتبال با رونالدو
سرتاپایکریستیانوراطلاگرفتند


